



致：華亞證券有限公司（「華亞證券」）(證監會中央編號：ARK249)

香港上環德輔道中199號無限極廣場21樓2101室

To : QMIS Securities Limited ("QMIS Securities") (SFC CE Number : ARK249)

Unit 2101, 21/F, Infinitus Plaza, 199 Des Vouex Road Central, Sheung Wan, Hong Kong

有關客戶證券交易帳戶撤銷獲授權人士授權通知：

Notice of revocation of authorization to the Authorized Person of the Client's Securities Trading Account :

證券交易帳戶資料 Details of Securities Trading Account

帳戶號碼：

Account Number : _____

客戶名稱：

Client Name : _____

帳戶類別：

證券現金帳戶

日間聯絡電話號碼：

Account Type : Cash Securities Account

Daytime Contact Number : (_____) _____

客戶聲明 Client's Declaration

本人 / (吾等) 為以上證券交易帳戶的實益擁有人，現特此確認於 20____ 年 ____ 月 ____ 日簽署授權撤銷下述之獲授權第三方（「獲授權人」）代表本人 / (吾等) 操作本人 / (吾等) 證券交易帳戶之所有授權，包括獲授權人可透過本人 / (吾等) 證券交易帳戶代表本人 / (吾等) 紿予華亞證券以「口頭」或「書面」指示進行帳戶 證券交易事宜。本人 / (吾等) 亦撤銷授權應由華亞證券確認收到此「授權撤銷通知書」起兩個工作日後才正式生效。

I/(We) are the beneficial owners of the above Securities trading account and hereby confirm that on _____, 20____, the withdrawal of the Authorization to the Authorized third party ("Authorized Person") below is granted to operate all of the rights to my//our) Securities trading accounts on behalf of me/(us), including the Authorized Person may conduct Securities transactions on behalf of me/(us) giving QMIS Securities "Verbal" or "Written" instructions to conduct Securities transactions. I/(We) also withdraw the Authorization shall not be effective Until Two (2) Working Days after QMIS Securities confirms receipt of this "Notice of Revocation".

本人 / (吾等) 完全明白此「授權撤銷通知書」並不能免除本人 / (吾等) 在華亞證券接獲實際撤銷通知前華亞證券根據客戶之前所簽署之授權書之「第三方操作帳戶授權書」辦理之任何行動所應負之責任。

I/(We) fully understand that this "Notice of Revocation" does not relieve me/(us) of any liability made by QMIS Securities pursuant to the "Third Party Authorization Letter" of the Client's previously signed Authorization prior to QMIS Securities receives the actual revocation notice.

獲授權人資料 Details of Authorized Person

獲授權人名稱：

Authorized Person's Name : _____

身份證 / 護照號碼：

ID/Passport Number : _____

流動電話號碼：

Mobile Phone Number : _____

日間聯絡電話號碼：

Daytime Contact Number : (_____) _____

戶口持有人簽署 Account Holder Signature :

聯名戶口持有人簽署 Joint Account Holder Signature :

日期 Date : _____

日期 Date : _____

公司專用 For Office Use Only

Signature Verified By :

Executed By :

Recorded By :